
 

 

 
 
 
 
 
 
Protokoll fört vid årsmöte för Öland Kust till Kust Intresseförening 
Tid: 2023-05-13, klockan 11:00. 
Plats: Samlingslokalen, Östra Alvarvägen 18, Sandvik.  
Närvarande 21 medlemmar. Närvarolista bifogas protokollet.  
 
1. Mötet öppnas 
 
2. Till ordförande för mötet valdes Elisabeth Öhman och till sekreterare Ingemar Elf. 
 
3. Till justeringsmän av mötesprotokollet valdes Jan-Erik Falk och Gunilla Blichfeld. 
 
4. Dagordningen fastställdes. 
 
5. På frågan om årsmötet var stadgeenligt utlyst blev svaret Ja.  
 
6. Styrelsens verksamhetsberättelse lästes upp av Elisabeth Öhman och den ekonomiska      
redovisningen gicks igenom av Torbjörn Cederholm.  
Resultat och balansräkningen godkändes.  
Beslut om disposition av årets resultat godkändes. 
 
7. Revisorernas berättelse lästes upp av Elisabeth Öhman och godkändes.  
 
8. På frågan om styrelsen beviljas ansvarsfrihet blev svaret ja.  
 
10. Medlemsavgiften för 2024 beslutades vara oförändrad, 100 kronor.  
 
11. Till ordförande på 1 år valdes Elisabeth Öhman.  
 
12. Till ledamot på 1 år valdes Maria Assarsson och på 2 år Ingemar Elf.  
 
13. Till suppleant på 1 år valdes Ann-Marie Billström.  
Styrelsen består i övrigt av Torbjörn Cederholm och Christer Flygt, styrelseledamöter och Gunilla 
Waern styrelsesuppleant. Dessa valdes på 2 år 2022 och kvarstår till 2024.   
 
14. Styrelsens arvode godkändes. 9000 kronor + sociala avgifter fördelat efter arbetade timmar.  
 
15. Till Revisor på 1 år valdes Lena Ekstrand Friberg och till revisorssuppleant på 1 år valdes Kersti 
Thege Hjukström. 
  
16. Till ledamöter av valberedningen på 1 år valdes Gunilla Blichfeld som sammankallande samt 
Anders Berner. 
 
17. Frågan om arvode till revisorer och valberedning ska beslutas upp av styrelsen. 
 
18. En motion från styrelsen angående anslutning till Svenska Friidrottsförbundet togs upp. Mötet  



 

 

beslutade att bifalla motionen och anslutningen fullföljs. 
 
19. Övriga frågor. 
Frågan om eventuellt ansvar om någon skadar sig på vandringsleden anlagd av föreningen togs upp . 
Till exempel vid övergång av stätta.  Frågan ska utredas.  
 
Per Thege ställde frågan. Hur ser föreningens samverkan med Borgholms Kommun samt andra 
föreningar ut? Svar att ett samarbete finns med Borgholms Kommun men att det i övrigt kanske kan 
utvecklas. 
 
Fråga om informationsanslag på cykelorienteringen togs upp av Marianne Eriksson. Svar är att där 
sådant har förekommit så har det sammanfallit med Informationstavlorna på Vandringsleden. 
 
Jan Erik Falk tog upp att den Norra delen av Öland saknas i Ölands Naturskyddsförenings 
broschyr  ”Natur och Kultur på Öland 2023 i Linnés fotspår”. Styrelsen ska titta på ett eventuellt 
samarbete framöver med syfte att få med våra evenemang i broschyren. 

Sommarens verksamhet presenteras. 
 
Banläggarna av cykelorienteringen, Christer Hessling och Anders Törnqvist, avtackas med en 
blomma. Christer Hessling avtackades som revisor. En blomma ska även lämnas till avgående 
styrelseledamoten Britt-Mari Erlandsson. 
  
20. Mötet avslutas 
 
Efter årsmötet bjöds på fisksoppa från Sandviks Fisk och Hamnkök. 
 
 


